
Gezocht: Concreet perspectief voor de sport in Goirle, perspectief voor bloeiend SV VOAB 

 
Goirle profileert zich graag als een sportdorp. Goirle laat zich zien op allerlei verschillende 

manieren als een dorp waar sporten er simpelweg bij hoort. Het nieuwe bestuursakkoord 
geeft een sprankje hoop dat er mogelijkheden ontstaan voor de sport, verenigingen en de 

verbinding van sport met het sociaal en ruimtelijk domein. Echter, de onzekerheid waar de 
sportverenigingen mee te maken gaan krijgen door een onderzoek naar een verplaatsing 

van de sportparken naar het Riels Kwadrant geven geen hoop maar vrees. Vrees voor 
verder uitstel van noodzakelijke investeringen, noodzakelijk onderhoud en noodzakelijk 

perspectief. 
 

Normenkader 

Als wij bekijken waar een sportaccommodatie aan moet voldoen, gaan wij uit van de 

kwaliteitsnormen, zoals die worden gesteld door de deskundige instanties. In het geval van 
de sport gaat het om de normen die NOC*NSF heeft opgesteld en is samengebundeld op 
www.sportinfrastructuur.nl. Ten aanzien van voetbalaccommodaties en dan specifiek 
amateurvoetbal is het document ‘Kwaliteitsnormen voetbalaccommodatie. Regels, 
richtlijnen en aanbevelingen amateurvoetbal’ leidend. Vanuit dit normenkader mag VOAB 
verwachtingen hebben ten aanzien van de rol van de eigen voetbalvereniging en andere 
partners, waarvan de gemeente de belangrijkste is. 

 
Zorgen 

Als wij nu kijken hoe het nu gaat met de sport in Goirle maken wij ons ernstige zorgen. Het 
gaat om drie hoofdpunten: 

1) Bestaande afspraken in ondertekende overeenkomsten worden niet nagekomen; 
2) Alle investeringen in de sport zijn stopgezet; 

3) Er wordt met elkaar gepraat, maar niet met elkaar gesproken; de samenwerking 

ontbreekt. 

 
Gevolgen VOAB in een aantal hoofdpunten 

Ad 1) Afspraken 
• Het onderhoud van het sportpark is niet conform het afgesprokene in de 

gebruiksovereenkomst en niet volgens de bijbehorende normen, zoals hierboven 

verwoord. Daardoor is de situatie beneden een acceptabel niveau gekomen. Velden 
zijn slecht, hekken en omheiningen zijn kapot en kleedkamers en doucheruimtes zijn 

in slechte staat. 
• In de gebruiksovereenkomst staan onderhoudsafspraken. In hoeverre deze 

onderhoudsafspraken worden nageleefd door de gemeente is bij VOAB niet bekend. 
Er is nooit inzage gegeven in het nakomen van deze afspraken. 

• Veld 1 – kunstgras – moet door de KNVB herkeurd worden in het najaar 2022, 

waarbij het een aan zekerheid grenzende waarschijnlijkheid is dat het veld wordt 

afgekeurd. Het veld is glad, de demping is eruit en het leidt tot fysieke klachten bij 

spelers, trainers en scheidsrechters. Het blessureleed loopt alleen maar op. De kans 

op nog meer kleine en grote blessures wordt steeds groter. Uitstel van vervanging 

van het veld kan dus niet meer. Als het veld niet wordt vervangen, zal VOAB vanaf 

juni 2023 niet meer spelen op veld 1. Dat is immers onverantwoordelijk geworden. 

http://www.sportinfrastructuur.nl/


Ad 2) Investeringen 

• Met het besluit (raadsinformatiebrief mei 2022) om zowel de strategische discussie 
als het vaststellen van de beleidsuitgangspunten en MJOP uit te stellen is ook de 

uitvoering stopgezet. Onduidelijkheid is troef. Het is voor de verenigingen ook 

onduidelijk wat de gemeente wil presenteren in het MJOP dat in september 2022 op 

de raadsagenda staat.  

• Het is onduidelijk waarom de beleidsuitgangspunten meerdere keren op de 

collegeagenda hebben gestaan, maar niet zijn vastgesteld. Aan het proces om tot 

beleidsuitgangspunten te komen, is door de verenigingen en externe partijen hard 

gewerkt. De gemeente zet echter niet door. 

• Het is frustrerend voor alle verenigingen die deelgenomen hebben aan de vele 

overleggen met of namens de gemeente over het masterplan sportpark te ervaren 

dat het uitzetten van beleid door de gemeente niet bestemd lijkt voor de lange / 

middellange termijn. Steeds lijkt de horizon niet verder te liggen dan maximaal één 

bestuursperiode.  

Zo was het de volledige gemeenteraad die het vorige college aan het werk heeft 

gezet om te komen tot een masterplan sportpark en beleidsuitgangspunten op te 

stellen voor dit masterplan. Daarmee zou eventuele toekomstige besluitvorming over 

de uit te voeren investeringen te toetsen zijn aan duidelijk opgestelde kaders, zodat 

iedereen ieder weet waar hij / zij aan toe is. Verenigingen en inwoners moeten er 

immers vanuit kunnen gaan dat de gemeentelijke overheid een betrouwbare partner 

is waarop je plannen voor de lange termijn kunt baseren. Voor een voetbalvereniging 

als VOAB met een meerjareninvesteringsplan, met een groeiend aantal leden en 

meer en meer verschillende soorten van aanbod is dit een remmende factor. 

Het is dan ook meer dan spijtig dat het masterplan en de beleidsuitgangspunten nog 

altijd niet zijn vastgesteld. Sterker, het is onduidelijk wat er mee gaat gebeuren, want 

in het bestuursakkoord wordt er met geen woord over gerept. En wat is de invloed 

van de strategische heroriëntatie 2040 hierop? De gemeenteraad spreekt het college 

ook niet aan op die verantwoordelijkheid. Dat zou wel moeten. 

• Eerdere voorstellen tot investeringen in duurzaamheid en capaciteit zijn niet benut, 

omdat “de raad alleen tot renovatie en onderhoud heeft besloten en geen 

nieuwbouw”. VOAB heeft plannen voorgelegd, maar die zijn nooit tot de bestuurlijke 

tafel gekomen. Dit zijn gemiste kansen in het kader van de energietransitie met als 

gevolg dat ook VOAB – en dus haar leden – straks een probleem krijgt met de 

energierekening. 

 

Ad 3) Gesprek 

• Er is geen duidelijk systeem hoe en waar verenigingen problemen/uitdagingen kwijt 

kunnen bij de gemeente. Er wordt gesproken over de Fixi App, een appgroep, direct 

contact, aangiftes bij politie, beleidsmatig en politiek. Er is echter geen eenduidig 

schema, wat de sport in Goirle niet helpt. Hierdoor vallen meldingen tussen wal en 

schip en wordt er geen opvolging gegeven dan wel punten worden niet opgemerkt. 



• Antwoorden op vragen van VOAB over een eenzijdige huurverhoging worden niet 

gegeven. Sterker, er wordt een antwoord beloofd, maar het antwoord komt niet. We 

zijn al maanden verder. 

• Tegemoetkoming voor schoonmaak sportpark door verenigingen is twee jaar te laat 
ingegaan; antwoord is nog niet gegeven op de vragen waar de resterende vergoeding 

blijft. 

• Er is geen periodiek overleg tussen verhuurder (accommodatiebeheerder) en 

huurder over allerhande thema’s, zoals veiligheid, vandalisme, gebruik, beheer en 

andere thema’s. Daar is door velen op aangedrongen, maar er is nooit gevolg aan 

gegeven. 

• Kansen worden gemist, zoals het gebruik maken van velden op andere tijdstippen of 

initiatieven om het sportpark te versterken. 

• Kansen worden gemist door met andere partijen te spreken over structurele 

financiering en investering; er zijn veel meer mogelijkheden dan de gemeente tot nu 

toe heeft neergelegd. In het belang van de sport zeer belangrijk. 

 
Voorgaande besluitvorming 

Nu in 2022 is het belangrijk de besluitvorming bij vorige renovatie van het sportpark – ruim 

10 en een half jaar geleden – te duiden. Deze besluitvorming was onvoldoende in balans. 
Waar GSBW en MHC Goirle de clubhuizen voor 1 euro konden overnemen, is VOAB op 
achterstand gekomen, omdat het clubhuis van VOAB reeds eigendom was. Een clubhuis dat 
VOAB met eigen geld heeft gebouwd, onderhouden, verbouwd en gerenoveerd. De 
toenmalige wethouder zei over de tien jaar geleden gemaakte keuzes: “Met deze plannen 
kunnen de verenigingen 12 tot 15 jaar vooruit” (BD, 10 januari 2012). Gedachte hierachter 
was dat het sportpark daarna flink zou worden opgeknapt. Dit blijkt niet het geval te zijn, 
ook al omdat beknibbeld is op onderhoud en investeringen. Waar VOAB toen 55 teams had, 

zodat toenmalig voorzitter Ad Mallens op 11 januari 2012 in BD verwoordde, heeft de 
vereniging nu bijna 90 teams.  
 
Erger is dat de toen voorgestelde investeringen in duurzaamheid, betere benutting en 
versterking van de capaciteit van VOAB niet zijn gehonoreerd. Ook is op basis van de 
toenmalige capaciteitsberekening een besluit genomen dat niet in het voordeel van VOAB 
was. Verder heeft de gemeente op 23 oktober 2013 in een gesprek met vertegenwoordigers 

van VOAB de toezegging van de aanpassing van het 0,8 en 0,4 veld tot een volwaardig 
wedstrijd(- en trainings)veld teruggedraaid, wat tot verlichting van de 
capaciteitsproblematiek had geleid. Inmiddels zijn de verhoudingen ten opzichte van destijds 
nog veel verder zoek en piept en kraakt het bij VOAB voor wat betreft het kunnen laten 

sporten van veel kinderen en (jong-) volwassenen. Toen ging de verhuizing van het sportpark 
niet door, nu staat het opnieuw op de agenda. Het is niet alleen dat troebele 
toekomstperspectief dat zorgen baart, maar ook de huidige situatie van het sportpark. 
 
De sobere en alleen hoognodige renovatie van toen heeft geleid tot een situatie van 
achterstallig onderhoud. Wat nu gebeurt, is in strijd met hetgeen de raad aan het vorige 
college heeft meegegeven om tot een masterplan sportpark te komen. Lees de 
raadsinformatiebrief van 5 oktober 2021; het masterplan zou in december 2021 gereed zijn 
voor bestuurlijke besluitvorming. We staan op de drempel van de zomervakantie 2022. 



Zonder masterplan, zonder beleidsuitgangspunten en met een bestuursakkoord waar over 

de korte termijn niet wordt gesproken en een onderzoek naar een verplaatsing van het 
sportpark de onzekerheid voedt. Immers, een club als VOAB met meer dan 1300 leden, meer 

dan 100 sponsoren en een begroting van meerdere tonnen is meer dan een vereniging met 
leden. 

 
 

Historie 
S.V. V.O.A.B. is in 1929 opgericht en bestaat inmiddels bijna 93 jaar. In die 93 jaar heeft 

VOAB veel hoogtepunten meegemaakt op verschillende locaties. Inmiddels is VOAB al vele 
jaren een vaste bespeler van sportpark Van den Wildenberg. Het clubhuis is van VOAB zelf; 

het is met zweet en inzet van vele clubleden geworden tot wat het nu is. De velden, tribune 
en kleedlokalen huurt VOAB van de gemeente. Op dit moment is er een 

gebruiksovereenkomst van kracht, die is ondertekend op 26 juni 2012. Conform artikel 2.3 
van deze overeenkomst wordt deze automatisch met vijf jaar verlengd tot 1 juli 2027.  

 
VOAB heeft momenteel ruim 1300 leden. De club is de afgelopen jaren hard gegroeid, van 

1045 leden in 2018 naar meer dan 1300 nu aan het begin van het seizoen 2022/2023. En dat 
ondanks de coronapandemie. Voor het seizoen 2022/2023 gaan wij het seizoen starten met 
maar liefst 74 jeugdteams, een record in de geschiedenis van VOAB, en elf zaterdag- en 
zondag seniorenteams en daarnaast teams voor 30+ dames- en 35+ en 45+ herenvoetbal en 
walking football. We hebben 90 teams, 35 meer dan in 2010. 
 
De groei is prachtig. Het is heel mooi dat VOAB een veilige en plezierige omgeving kan 

bieden voor jong en oud. Een vereniging met een nieuw bestuur sinds december 2021, met 
tientallen vrijwilligers als trainer, leider, coach, scheidsrechter, organisator van activiteiten, 

coördinator enzovoorts. Een vereniging die zowel veilig sporten als met plezier sporten 
centraal stelt en waar presteren een mooie bijvangst is. Uiteraard zijn we wel trots dat het 

eerste elftal afgelopen seizoen kampioen is geworden en in de eerste klasse gaat spelen in 
het aankomende seizoen 2022/2023, het tweede elftal hoofdklasse zal gaan spelen en er 

jeugdteams op divisieniveau gaan acteren.  
 

Beleidsplan 
In de ledenvergadering van 18 december 2021 is het nieuwe beleidsplan van VOAB 
vastgesteld. Dit beleidsplan is ambitieus op alle fronten. Voor jong en oud, voor voetbal en 
voor de aansluiting van VOAB op wat er allemaal in Goirle gebeurt. VOAB is een club die in 
de samenleving staat en wil blijven staan. We willen open staan voor iedereen, te allen tijde. 
Daarbij passen kaders vanuit het bestuur, past ruimte voor voetballers en vri jwilligers en 
energie om plannen uit te voeren. 
 
In het beleidsplan staat ook dat VOAB in verbinding wil staan met de samenleving, met clubs 
uit de omgeving, met de gemeente en met overige betrokkenen bij VOAB. Dat doen wij ook 
op vele verschillende manieren. Neem de Joris Mathijsen Cup van dit jaar waar twee 
Oekraïense teams aan de aftrap stonden. Neem de vele jongeren die wij een warm bad 
geven, terwijl ze een moeilijke thuissituatie hebben. 

 
 



  



Verdieping van de gebruiksovereenkomst gemeente  

VOAB heeft een gebruiksovereenkomst met de gemeente Goirle. Deze is geldig sinds 1 juli 
2012 en overeengekomen voor een periode van tien jaar. Deze is inmiddels zonder overleg 

voortgezet. Gelet op deze overeenkomst constateert het bestuur van VOAB dat afspraken 
niet goed worden nageleefd door de gemeente. Het is tijd dat dat gaat gebeuren, want het 

geduld van VOAB en vooral de leden van de vereniging raakt op. De meest gestelde vraag 
aan de voorzitter, die zes maanden in functie is gaat over meer kunstgrasvelden en de staat 

van het sportpark. Laten we dat met z’n allen serieus nemen. 
 

De overeenkomst nalopend, constateren wij het volgende. 
 

Uit artikel 1.1 en bijlage 1 wordt duidelijk wat VOAB huurt. Echter, hoe zit het met de rest 
van het sportpark? Neem bijvoorbeeld de groenstroken langs de velden, het gras bij de 

entree, de paden, de heggen, de bomen en de sloten. Die zijn van de gemeente, maar ook 
hiervan is het onderhoud beneden de normen, zoals aan het begin van dit document 

aangegeven, die van een goed verhuurder mogen worden verwacht 
 

In artikel 1.2 staat dat het gehuurde door of vanwege huurder uitsluitend wordt bestemd 
om te worden gebruikt als voetbalcomplex. Dit betekent bijvoorbeeld dat toegang van 
voertuigen buiten trainings- en wedstrijdtijden niet mogelijk moet zijn en dat het sportpark 
geen hondenuitlaatplaats dient te zijn, zoals nu de praktijk blijkt. Er staat in dit artikel 
nadrukkelijk niet dat de huurder ervoor moet zorgen dat het alleen als voetbalcomplex dient 
te worden gebruikt. En als we daarvan afwijken, moeten we daar nadrukkelijk afspraken 
over maken. Zie hiervoor straks ook het punt over de ‘open sportparkgedachte’. 

 
Artikel 1.3 zegt dat de huurder het gehuurde niet anders mag gebruiken dan als een 

voetbalcomplex. Echter, het bevreemdt ons dat er regelmatig activiteiten op de velden zijn 
die niet bekend zijn bij VOAB noch bij de gemeente. Wij geven dit meestal ook aan bij de 

gemeente. 
 

De gemeente heeft de gebruiksovereenkomst niet voor 1 juli 2021 opgezegd. Dit betekent 
dat conform artikel 2.3 de overeenkomst automatisch is verlengd tot 1 juli 2027. Gelet op de 

overeenkomst is dit juist. Het bevreemdt VOAB echter dat de gemeente hierover op geen 
enkele wijze formeel overleg heeft gevoerd of VOAB daarvan in kennis heeft gesteld. 
 
De huurvoorwaarden staan beschreven in artikel 3. Belangrijk element staat in artikel 3.2. 
Het lage BTW-tarief is inmiddels verhoogd van 6% naar 9%, wat kostenopdrijvend werkt voor 
de verenigingen. 
Verder staat in artikel 3.2 uitgewerkt wat door de verhuurder, de gemeente, beschikbaar 
wordt gesteld. Dit is direct ook een bewijs van het feit dat het onderhoud te wensen 
overlaat. Het gaat hierbij namelijk om: 

• Het beschikbaar stellen van sportattributen, zoals doelen, ballenvangers en netten. 

Deze zijn grotendeels kapot, dan wel zodanig gedateerd dat vervanging noodzakelijk 
is. Het onderhoud schiet op dit punt ernstig tekort. 

• Het onderhouden van het gehuurde. Er zijn minimale vereisten bekend van onder 

meer de voetbalbond KNVB. Conclusie: het onderhoud schiet tekort. In artikel 4 staat 
een opsomming wat de gemeente levert en onderhoudt. Zoals eerder gesteld is het 



onderhoud zeer achterstallig. Wij kunnen dit onderbouwen met foto’s en zullen hier 

ook een onafhankelijk oordeel laten vragen. 
• Het beschikbaar stellen van douche- en kleedruimtes. Deze zijn er inderdaad, maar 

we hebben er te weinig, zoals al vaker bij de gemeente aangegeven. Dat is ook niet 
vreemd als we de groei van teams en de toenemende diversiteit van teams voor 

ogen houden. Bovendien is de huidige opstelling van de douche- en kleedruimtes niet 
energievriendelijk en duurzaam. In het verleden heeft VOAB hier vaker voorstellen 

voor gedaan, waarbij de gemeente op het standpunt stond dat er alleen sprake kon 
zijn van renovatie en niet van nieuwbouw. Echter, aantoonbaar is gemaakt dat met 

gebruikmaking van duurzaamheidssubsidies en andere regelingen de investering de 
kosten fors terug zou dringen, duidelijk zou laten blijken dat de sport in Goirle ook 

een bijdrage levert aan de aanpak van de klimaatproblematiek en dat beheers- en 
onderhoudskosten omlaag zouden kunnen, onder meer doordat er slechts één 

legionella-installatie benodigd zou zijn in plaats van twee (directe besparing 40k). 
• Het beheren van de sportvoorziening of het bewaken of het beveiligen van de 

sportvoorziening. Op dit punt schiet de gemeente tekort. Er is zeer beperkt toezicht 
en als het er is, is het nauwelijks zichtbaar. De gemeente heeft recentelijk daarbij ook 

aangegeven aan de verenigingen dat er geen extra maatregelen zouden worden 
genomen, waaronder het door de gemeente zelf voorgestelde toepassen van 

camerabewaking (Zie verslag opgesteld door de gemeente en de mails van de heer 
De Roos). Ook hekken zijn kapot, toegangspoortjes worden niet geplaatst (zoals bij 

het clubhuis van VOAB) en aanwezigheid van politie en buitengewone 
opsporingsambtenaren is beperkt. 

• Ten aanzien van het beheer hoort hier waarschijnlijk ook het schoonmaken bij. De 

gemeente heeft hier een vergoeding toegezegd aan de verenigingen. Hier is 
recentelijk bij een gesprek op ambtelijk niveau op 5 april jl. voor het eerst een bedrag 
bij benoemt. Echter, er ontbreken twee jaren in de vergoeding voor de verenigingen 
en handboogvereniging Sint Sebastiaan was niet eens meegenomen. Deze 
vergoeding staat ook niet in de verhouding met de blijkbaar nu door de gemeente 
gegeven status van ‘open sportpark’. Dit voelt als afwenteling van de schoonmaak 
van een openbaar terrein op vrijwilligers van de sportverenigingen. Die afwenteling 

kan een oplossing zijn, maar dan moet er wel eerst een gesprek zijn geweest en 

moeten er besluiten zijn genomen. VOAB kent deze niet. Bovendien blijft het 
antwoord op gestelde vragen op 26 april jl. nog steeds schuldig. Drie maanden na 

dato.  
 

Uit artikel 3.10 blijkt dat de kosten voor water, gas, elektriciteit en andere energie voor 
rekening van de huurder zijn. Nu is het zo dat VOAB – mede in lijn met het gemeentelijk 

beleid van de afgelopen jaren – meerdere keren heeft gevraagd om 
duurzaamheidsmaatregelen. Zo willen wij zonnepanelen op de tribune en de opstallen en 

willen wij andere voorzieningen treffen, zoals het samenvoegen van de kleed- en 
doucheruimtes bij de tribune, zodat daar een veel betere energiehuishouding met een beter 

kostenplaatje voor zowel vereniging als gemeente kan komen. Daarbij hebben we het dan 
nog niet eens over het imago van de gemeente dat aanzienlijk zal verbeteren. Dit gesprek is 
nooit van de grond gekomen voor ons om onverklaarbare redenen. Zeker met het huidige 
energievraagstuk is creativiteit en inventiviteit noodzaak. 
 



Zoals blijkt uit artikel 6.1 is er een verdeling van kosten gemaakt. Het belang van duurzame 

accommodaties is er dus nadrukkelijk voor de huurder. Binnen de contouren van de 
gebruiksovereenkomst zien wij veel ruimte om het gesprek met de gemeente te voeren over 

aanzienlijke duurzaamheidsverbeteringen, die op korte termijn al rendement hebben. 
Nieuwbouw rendeert beter dan renovatie, is onze bekende opvatting. 

 
Blijkens artikel 6.1A zou er spraken zijn van regulier onderhoud aan installaties. VOAB zou 

graag het plan en de uitvoering van het plan zien van de afgelopen tien jaar en de 
toekomstige vijf jaren. Ondanks eerdere vragen hebben wij dit niet ontvangen. Hierbij zijn 

we ook benieuwd naar het technische onderhoud dat hoort bij artikel 6.1B, zoals 
vloerafwerkingen, constructieve delen en jaarlijks specialistisch onderhoud door een 

installateur. 
 

Artikel 6.1B geeft aan over welk vervangingsonderhoud de gemeente verantwoordelijkheid 
draagt. Daarbij horen in ieder geval de in 2023 dringend noodzakelijke vervanging van het 

kunstgras op het hoofdveld van VOAB, maar ook de riolering en afwatering bij het terras, de 
tribune en afrastering van veld 1. Bij iedere regenbui is de toegang een waterballet. 

Daarnaast zijn naast het onderhoud aan spelattributen onder meer tegelafwerking, 
afrastering en poorten niet op orde. Zie hiervoor ook de foto’s. 
 
Communicatie 

Op verschillende wijzen is er contract met de gemeente in de afgelopen jaren. Onduidelijk is 
en blijft wat het juiste kanaal van melden is, zoals wordt verondersteld in artikel 6.3. Er is 
steeds mondeling dan wel schriftelijk aangegeven dat er zaken niet klopten en niet goed 
waren. Structureel is er echter geen overleg, zeker niet bestuurlijk. Wij zijn blij dat de 
burgemeester zich recentelijk heeft laten ontvallen het niet meer dan logisch te vinden dat 
er regulier overleg is op bestuurlijk niveau. 
De Fixi App wordt gebruikt, maar daar komen antwoorden die we niet begrijpen. Hoe kan de 
gemeente via een officieel communicatiekanaal als Fixi verwijzen naar een persoon voor de 
schoonmaak van het sportpark? Ook dit is gemeld, maar de terugkoppeling is er niet. 
Appgroepen, aangiften bij politie, gesprekken met bestuurders en ambtenaren, maar 
nergens een continue lijn. Dat maakt het wel erg lastig voor alle partijen. We zouden willen 

dat er vanaf nu gewoon duidelijke afspraken zijn over wat wanneer en bij wie wordt gemeld. 
De communicatie moet beter en dat moet de gemeente zich aantrekken, maar ook de 

verenigingen. Gezamenlijk optrekken om iedereen aan het sporten en bewegen te krijgen is 
de opgave. 

 
Open sportpark 

In een mail van de gemeente (9 mei 2022) wordt gesteld dat Sportpark Van den Wildenberg 
een ‘open sportpark’ is. Los van het feit of we dit willen, is het bij VOAB en andere 

verenigingen op het sportpark niet duidelijk wanneer en door wie dat besloten is. Wie kan 
daar duidelijkheid over geven? In recente overleggen met de gemeente, zowel met 

bestuurders als op ambtelijk niveau, is die duidelijkheid nooit gegeven en is het niet zo 
gesteld. Als het sportpark dient te worden gezien als open sportpark moeten de kaders daar 

ook voor worden meegegeven wat dit betekent. Want wat betekent dit voor de schoonmaak 
van het sportpark? Voor de slijtage van de velden? Voor de slijtage van de opstallen? Voor 



de toegankelijkheid van het park? Voor de overlast? Open sportpark betekent meer dan 

alleen gebruiken voor voetbalactiviteiten, zoals in de gebruiksovereenkomst staat. 
 

Veldentekort 
In eerdere brieven sinds 2010 heeft VOAB onderbouwd dat er een veldentekort is. Wij zien 

daar binnen de huidige constellatie ruimte voor oplossingen, ook al blijft de duurzame 
oplossing in vervanging van natuurgras door kunstgras. Allereerst willen we dat het gesprek 

wordt gevoerd door de gemeente met VOAB om dat mogelijk te maken. Want, waar is 
anders het perspectief naar de toekomst? Wij willen een sportpark dat voldoet aan de eisen 

van de huidige en de toekomstige tijd. 
 
Zo moet het hoofdveld – veld 1 met kunstgras – worden vervangen en moet VOAB ook veld 

2 en 3 en het trainingsveld tussen veld 2 en 3 vervangen om meerdere redenen, waarvan de 

belangrijkste: 

• Capaciteit 

Door het aantal leden en teams is een capaciteit van 7 wedstrijdvelden en 4 

trainingsvelden noodzaak (berekening KNVB op basis van bestaande normen). 

Aangezien de fysieke ruimte op het sportpark ontbreekt om deze velden aan te 

leggen dient de uitbreiding van de capaciteit binnen de huidige oppervlakte 

gevonden te worden, namelijk door het vervangen van natuurgrasvelden door 

kunstgrasvelden, doordat je op een kunstgrasveld zowel wedstrijden kunt voetballen 

als trainen, en door een andere inzet van velden. 

• Financiën 

Juist door de financiële beperkte middelen van de gemeente dient er optimaal 

gebruik te worden gemaakt van synergie in eventuele toekomstige investeringen. 

Zoals aangegeven door de gemeente kan er bespaard worden indien er meerdere 

kunstgrasvelden tegelijk worden aangelegd.  

• Duurzaamheid 

Verplaatsing van kleedkamers en doucheruimtes bij veld 3 (halverwege aan de 

Spoorbaanzijde) naar de locatie naast de tribune en overige kleedkamers en 

doucheruimtes zorgt voor een veel betere benutting van energie, systemen en inzet 

van vrijwilligers voor beheer. Hierdoor kan tevens veel beter worden ingespeeld op 

de groei van het aantal meisjes/dames teams. 

• Verenigingsruimtes 

We hebben in het clubhuis een tekort aan verenigingsruimtes. Deze moeten en 

kunnen het beste en het makkelijkste worden toegevoegd als kleedkamers en 

doucheruimtes worden verplaatst. 

 

Daarnaast is het zo dat de huidige capaciteit van het sportpark niet goed wordt ingezet. 
Indien er flexibelere inzet van voetbalvelden mogelijk is tussen de verenigingen, worden alle 
partijen er beter van. Dit vraagt dan wellicht gesprek over lopende overeenkomsten, maar 
met de inzet van velden per uur of per dagdeel is de flexibiliteit beter. Als het voor De Haspel 
kan, waarom dan niet voor het sportpark? 
 



Er is grote noodzaak voor vervanging van minimaal één natuurgrasveld door kunstgras en 

door vervanging van het trainingsveld naar een volwaardig kunstgrasveld. Daarbij worden de 
opstallen (kleed- en doucheruimtes) al dan niet tijdelijk nieuw gebouwd naast de tribune, 

waarmee we een forse bijdrage aan de duurzaamheidsuitgaven dan wel energiebesparingen 
van de huidige tijd leveren. Dat moeten we in beperkte tijd al kunnen terugverdienen. En 

ook zijn er nog andere oplossingen mogelijk om de capaciteit op korte termijn te vergroten, 
ook binnen het huidige sportpark zonder mogelijkheden voor andere clubs te remmen, want 

dat wil VOAB in onze groeiende gemeente. Dit is reeds bekend bij de gemeentelijke 
organisatie. 

 
Wij zijn immer bereid met de gemeente te spreken. Het is echter bijna twaalf uur; VOAB 

staat met de rug tegen de muur, omdat het aan gesprek ontbreekt. Er lijkt mogelijk 
oplossend vermogen voor de langere termijn te zijn, maar daarvoor moet er nog veel water 

door de Leij stromen. Voor de korte termijn is een snel gesprek en actie meer dan 
noodzakelijk. We willen een sportpark dat onze leden goed en veilig bedient en dat 

toegerust is op de toekomst. 
 


